
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 10. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 355
Det fremgår af artiklen i Information den 25. januar 2017, at en talsmand fra
Facebook i en mail til Information forklarer, at ”gennem vores diskussioner
med den danske regering hørte vi om PSO-afgiften og om EU-ordren om, at
den skulle fjernes.” Kan ministeren bekræfte, at det var denne udlægning,
som blev forelagt for Facebook, selv om den er lodret forkert? Foreligger der
en korrespondance, som belyser denne diskussion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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